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Místní akční plán II rozvoje vzdělávání pro území ORP Moravská Třebová 

Reg. číslo projektu CZ.02.3.68/0.0/0.0/17_047/0008654 

Zápis ze setkání Pracovní skupiny Financování 

Datum konání: 30. 3. 2022 od 13:00 hodin 

Místo konání: MěÚ Jevíčko, Palackého nám. 1, Jevíčko, 1. patro 
 
Přítomni: viz prezenční listina 
 

Program:  

a) Projednání SWOT analýzy v oblasti financování škol 
b) Různé 

 
Na začátku setkání byli přítomní členové PS Financování přivítání místostarostou města Jevíčka, M. 

Šafářem. Z důvodu nemoci byla omluvena vedoucí PS paní Bartuňková.  

 

a) Projednání SWOT analýzy v oblasti financování škol 

Před jednáním PS byly členům zaslány podklady s aktuálně zpracovanými informacemi k potřebám škol 

na území ORP Moravská Třebová (Agregovaná data Popis potřeb škol – sběr informací probíhal od října 

2021 a dokument byl zpracován k datu 28. února 2022). Na základě poskytnutých informací a znalosti 

území, zpracovala vedoucí pracovní skupiny, J. Bartuňková, návrh SWOT analýzy, který je předmětem 

dnešního jednání. Členové PS diskutovali o jednotlivých bodech návrhu. Hlavními body k diskuzi byly:  

- spolupráce zřizovatelů mezi sebou, spolupráce zřizovatelů a škol,  

- možnosti využití dotačních titulů, náročnost na zpracování žádosti o dotaci provázena velkou 

byrokracií, chybějící lidské zdroje (kvalifikované osoby – možnost sdíleného projektového 

manažera) 

- aktuální stav školských budov, jejich vybavenost, energetická náročnost 

- budoucí problémy spojené s uprchlickou krizí a začleňováním ukrajinských dětí do MŠ a ZŠ, 

- stav školství ovlivněný epidemiologickou situací – COVID-19 

 

Finální zpracování SWOT analýzy je přílohou zápisu.  

 

b) Různé 

Střední článek 

- Dle přítomných členů, kteří zastupují zřizovatele i školy, je spolupráce se Středním článkem 

velmi dobrá. Velmi si chválí zástupce MŠMT za Střední článek, paní Běťákovou.  

Ukrajinské děti uprchlíků – kapacita škol 

- V současné době není prozatím problém se začleněním ukrajinských dětí do škol. V případě, 

kdy však dojde k narůstání počtu ukrajinských dětí  - především v městě Moravská Třebová, 

může nastat problém s umísťováním takových dětí do mateřských i základních škol z důvodu 
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přeplnění kapacity. Moravskotřebovské mateřské školy patří k nejvíce zaplněným MŠ 

v regionu, stejně tak školy základní. Do budoucna bude třeba řešit tuto problematiku. 

 

Zapsala: Veronika Tinklová                                                                 Schválila: Lenka Bojanovská 


